
 

 

 

Referat  
Skolebestyrelsesmøde 

 

Sted: Valdemarskolen – Teams møde  

Tid: Tirsdag 23. marts 2021, kl. 17.00-18.00 
 

 

 

Indkaldte:  

 
Henriette Refstrup, Tanja Dalby Ramsgaard, Helle Philipsen, Stine Bønløkke, Louise 
Haugsted, Inger Kristensen, Helle Krogh, Tove Helbo, Lone Raben, Lene Agerskov, 
Maibritt Sander og Betina Folke 

Afbud: Maibritt Sander, Helle Philipsen, Tanja Dalby Ramsgaard og Henriette Refstrup                     

 Dagsorden:  
 

 

11/2021 Til godkendelse: referat fra sidste møde  

Ad. Godkendt. 

 

12/2021: Til beslutning: Udpegning af medlem til følgegruppe til Fraværsprojekt (5 minutter) 

Ad. Det skal være en af forældrene, men udskydes til næste møde grundet afbud fra flere forældre. 

 

13/2021: Nyt fra forældre, medarbejdere og ledelse – 20 minutter 

Ad. Forældre: Der er fra forældreside bekymring i forhold til at vores medarbejdere i afd. C ikke    

bruger mundbind. Det er en ministeriel beslutning, at vores medarbejdere ikke må bruge mundbind, da 

da eleverne ikke kan aflæse den voksne. Medarbejderne er velkomne til at bruge visir, men vi kan    

ikke forlange det. Vi undersøger på, hvor mange der bruger visir i afd. C. Der spørges ind til brug af 

biblioteket på Herningsholmskolen afd. Holtbjerg, men det har været lukket grundet Corona. 

Medarbejdere: Det går fint, og der er intet nyt 

Ledelse: Vi har undersøgt, om vi kan få vores medarbejdere fra afd. C vaccineret på linje med 

medarbejdere på døgninstitutioner, men det kan vi desværre ikke. Ca. 50-60% af vores medarbej -          

dere bliver testet her på skolen. På første testdag havde vi 2 medarbejdere, der var falsk positive. 

Forældrene har været gode til at holde deres børn hjemme ved sygdom/utilpashed. Der er genop-    

slag til den ledige stilling som afdelingsleder.  

Der er heller ikke mange kvalificerede ansøgere til den ledige stilling som pædagog i afd. C. 

Det kan være Coronatiden, der gør forskellen.  

 



14/2021: Til debat: Valgmøde i april. Hvordan skaber vi opmærksomhed omkring det? 

Ad. Vi ved ikke, om vi kan gennemføre valgmødet den 26. april, hvis ikke vi må samles fysisk, men   

indtil videre satser vi på det. Evt. udsættelse af suppleringsvalget aftales på næste bestyrelsesmøde. 

 

15/2021: Til orientering: Nyt om feriepasning 

Ad. I morgen får forældre, der har tilmeldt deres børn til feriepasning, et brev via Aula. Her står, at         

vi har ekstraordinært åbent for pasning i ugerne 28-30 i år. Det vil blive et sampasningstilbud på en  

anden af byens skoler med specialafdeling med en del personale, der primært bliver ansat til  

pasningsopgaven i denne periode (sommerferieafløsere), da skolens faste personale også skal  

afholde ferie i sommer.  

Punktet tages op igen på næste møde.  

16/2021: Evt. 

Ad. Inger begynder at kigge på fondsmidler igen. 

 
 

Referent: Lone Raben 

 


